

Date: 03 December 2025

التاريخ: 03 ديسمبر 2025

Subject: Abraj Energy Services SAOG (Abraj) has been awarded four contracts for the provision of land drilling rig services for 6 years from Petroleum Development Oman (LLC) in Block 6

الموضوع: شركة أبراج لخدمات الطاقة ش م ع ع (أبراج) تتلقى خطاب إرساء عقود لتوفير أربع منصات حفر لمدة 6 سنوات مع شركة تنمية نفط عمان في منطقة الإمتياز 6.

Abraj Energy Services SAOG ("Abraj") is pleased to announce that it has been awarded contracts by Petroleum Development Oman (LLC) for the provision of four land drilling rig services in Block 6. Two rigs are scheduled to commence operations in Q1 2026, while the remaining two will start in Q2 2026. Notably, one rig will be a new addition to the fleet, while the other three will come from our existing assets. The total expected contract value is OMR 108 million over six years.

تعلن شركة أبراج لخدمات الطاقة ش م ع ع (أبراج) عن تلقيها خطاب إرساء عقود لتوفير أربع منصات حفر لصالح شركة تنمية نفط عمان في منطقة الإمتياز رقم 6. ومن المقرر أن تبدأ عمليات الحفر لمنصتين في الربع الأول من عام 2026 بينما ستبدأ عمليات الحفر للمنصتين الأخرين في الربع الثاني من عام 2026. تجدر الإشارة إلى أن إحدى هذه المنصات ستكون إضافة جديدة إلى أسطول الشركة (والمقرر تشغيلها ب الربع الثاني من عام 2026)، في حين أن المنصات الثلاث الأخرى هي من ضمن الأصول الحالية لدى الشركة. وتبلغ القيمة الإجمالية المتوقعة للعقود حوالي 108 مليون ريال عماني لمدة ست سنوات.

Best Regards

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

Saif AL Hamhami
Chief Executive Officer
Abraj Energy Services SAOG

